
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS VILASEC A - 
BRUGUEROL,  DEL DIA 15 D’OCTUBRE DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Maria Ayala 
Sr. Alfonso Peña 
Sra. Roser Laborda 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Medi Ambient 
4) Altres 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
L’alcalde inicia la reunió explicant quina ha estat la situació amb la pandèmia a 
l’ajuntament. El problema principal és que no hem pogut atrapar les incidències 
previstes. No s’ha recuperat la feina de març i abril en treballs de jardineria, per 
exemple, i incidències petites han quedat pendents. 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Es recorda les inversions pendents que no tenen pressupost per aquest any 2020: 
 Avinguda Pompeu Fabra. L’alcalde comenta que es mirarà que es pugui 
executar al 2021. 
 Passera davant Isabell II per arribar al parc. 
 Banys de la pista d’skate (tercera fase). 
 Ronda Vilaseca. 
 
Si ens permeten finalment gastar els romanents, a sobre la taula hi ha Avinguda 
Pompeu Fabra i Ronda Vilaseca a l’espera si es pot fer alguna cosa en exercici 2021 
ara que s’està preparant el pressupost 2021. 
 
- Obres complementàries a la carretera de Tamariu: El carril bici ja està fet, tal i com 
estava previst per l’empresa Giralt. 
 
- Enjardinament Passeig Pozo Alcón: Es va adjudicar a Aglomerats Girona l’obra ja 
està finalitzada. A banda del que estava previst en projecte i s’havia explicat a les 



                                           
 

 

 

darreres reunions, s’ha canviat la línia s’ha posat la tanca nova del parc infantil i s’ha 
canviat la línia d’enllumenat públic i els fanals per llumeneres amb leds, també s’han 
plantat unes 80 plantes més del que estava previst. 
 
- Carrer Josep Irla: També es va adjudicar a Giralt. S’ha fet segons les especificacions 
presentades en el seu moment en plànol i també s’han fet els embornals al carrer 
Alfons XII. Hauria de millorar quan plou molt la quantitat d’aigua que baixa per Ronda 
Vilaseca. 
Els veïns comenten que ha quedat molt bé en plataforma única però que està ple de 
cotxes aparcats de dalt a baix. Es parlarà amb mobilitat per posar la senyalèctica i 
notes d’avís perquè han de ser els veïns els que aparquen allà. 
 
2) Serveis Municipals 
 
- Parc de la Plaça Sant Jordi: Encara no s’ha pogut adequar la zona de gronxadors, 
jardineria i pistes. 
 
- Desperfectes al parc de Vilaseca: hem anat solucionant incidències. Falten moltes 
fustes travesseres del tancat del parc. S’han de reposar.  
 
3) Mobilitat 
 
- Parc vial per la mainada: els terrenys de davant del tancat de contenidors són de 
titularitat municipal. La proposta sembla bé però no hi ha partida ara per ara perquè 
suposa asfaltar, senyals i pintura. No és una inversió prioritària. 
 
4) Altres 
 
- WIFI al Local Social: encara estan buscant solució. L’Associació comenta que han 
posat WIFI al Local del cantó que també és de titularitat municipal. Es parlarà amb 
informàtica per veure si es pot fer arribar la senyal allà també. 
 
5) Noves aportacions 

 
- Riera bruta del tram del Quesada al CME. Hi ha molts arbres dels veïns que 

cauen a la riera també. 
- Contenidors carrer Gavarres (a la zona d’aparcaments): hi torna a haver 

abocament de runes i altres deixalles que no es poden deixar als contenidors, 
etc. 

- Puig d’en Ponç (al terreny de darrera del tancat de contenidors ). El camí 
comença darrera els contenidors del c. Gavarres. Quedem que ens ho mirarem 
amb l’Alfons. Aquest camí no té nom, recorden que el traçat del camí era fins a 
cap de Gall i el camí Vell d’anar a Tamariu. S’ha de comprovar si està 
inventariat i mirar si es poden recuperar els trams que han quedat difosos. 

- Els stops que uneixen carrer Vilaseca, Ronda Vilaseca i el carrer principal no 
són segurs per manca de visibilitat i que els conductors no els fan bé. S’ha de 
revisar amb mobilitat. 

 
A les 21.25h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns de Vilaseca – 
Bruguerol fent una visita a la Plaça Pozo Alcón per veure l’obra acabada. 


